

No. 7700

JAMAICA
and
FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

**Exchange of notes constituting an agreement providing for
the services of a ceramist expert. Kingston, 3 February
1965**

Official texts: English and German.

Registered by Jamaica on 21 April 1965.

JAMAÏQUE
et
RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

**Échange de notes constituant un accord en vue de l'envoi
d'un expert céramiste. Kingston, 3 février 1965**

Textes officiels anglais et allemand.

Enregistré par la Jamaïque le 21 avril 1965.

No. 7700. EXCHANGE OF NOTES CONSTITUTING AN AGREEMENT¹ BETWEEN JAMAICA AND THE FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY PROVIDING FOR THE SERVICES OF A CERAMIST EXPERT. KINGSTON, 3 FEBRUARY 1965

I

[GERMAN TEXT — TEXTE ALLEMAND]

[TRANSLATION²—TRADUCTION³]

No. III B4-87/91. 18-0/65

No. III B4-87/91. 18-0/65

Kingston, 3. Februar 1965

Kingston, 3rd February 1965

Exzellenz,

Excellency,

ich beehre mich, auf die Frage der Entsendung eines Sachverständigen für das keramische Handwerk zurückzukommen und Ihnen in Ergänzung des Abkommens zwischen unseren beiden Regierungen über Technische Zusammenarbeit vom 16. Dezember 1964 namens der Regierung der Bundesrepublik Deutschland folgende Vereinbarung vorzuschlagen :

I have the honour to refer to the matter of sending a ceramist expert and to propose on behalf of the Government of the Federal Republic of Germany that in supplementation of the Agreement of 16th December 1964⁴ between our two Governments concerning Technical Cooperation the following Arrangement be concluded :

1. Die Regierung der Bundesrepublik Deutschland stellt auf ihre Kosten der Regierung von Jamaika einen Sachverständigen für das keramische Handwerk für die Dauer von sechs Monaten zur Verfügung.

1. The Government of the Federal Republic of Germany shall at its expense place an expert on ceramics at the disposal of the Government of Jamaica for a period of six months.

2. Der Sachverständige hat die Aufgabe, in Zusammenarbeit mit der Jamaican Craft Development Agency und der School of Arts and Crafts jamaikische Arbeitskräfte mit dem neuesten Stand der keramischen Arbeitstechnik vertraut zu machen und die Erzeugung von keramischen Gebrauchsgegenständen zu fördern.

2. The expert shall have the task, in collaboration with the Jamaican Craft Development Agency and the School of Arts and Crafts, of familiarizing Jamaican workers with the latest ceramic techniques and of promoting the manufacture of ceramic utensils and other ceramic ordinary objects.

¹ Came into force on 3 February 1965 by the exchange of the said notes.

² Translation provided by the Government of Jamaica.

³ Traduction fournie par le Gouvernement jamaïquain.

⁴ See p. 129 of this volume.